
Den Konservative Vælgerforening Aalborg 

Bestyrelsesmøde - Referat 

 

      

Tid og Sted:  

17-04-2023, kl. 19:00-21:00  

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Peter Brix (formand), René Flou Nielsen (næstformand), Pia Wagner Thiessen, Michael 

Thorvig, Søren Faurholt, Christian Strier Nyholm Jacobsen  

Suppleanter uden stemmeret: Line Rishøj  

KU repræsentant med stemmeret: Alexander Klitgaard Mikkelsen (stedfortræder)  

Byrådsmedlemmer uden stemmeret: Sofie Therese Svendsen 

Afbud: Lene Burchardt, Thomas Hust, 

 

Dagsorden:  

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt. 

 

 

2. Orienteringer fra: 

a. Formanden 

Medlemtallet er pt. 279. Det er en indmeldelse på 1 og en nedgang på 5 siden sidste møde, 

dvs. en nedgang på i alt 4 medlemmer. Der er lige blevet opkrævet kontingent, og 

bestyrelsen har en formodning om, at det spiller ind. Et medlem er gået bort. 

De udmeldte medlemmer, vi har talt med, begrunder udmeldelse med den nationalpolitiske 

linje. Der er samme tendens i de øvrige vælgerforeninger i Storkredsen. 

 

KU fører statistik på årsager til indmeldelse. Dette kunne være en mulighed for 

vælgerforeningen. Der er mulighed for afkrydsning af enkelte indmeldelsesårsager på 

partiets hjemmeside. Drøftelse af opringninger til nye medlemmer for at byde velkommen. 

 

Der er borgermøde i Folkekirkens Hus den 18. april vedr. til byudvikling i Aalborg, hvor fx 

rådmand Morten Thiessen deltager. Opfordring til fremmøde. 

 

Mandag den 24. april er der bestyrelsesmøde i Storkredsen, hvor der bl.a. skal tages stilling 

til opstillingsmodel  

 

b. KU 

Siden sidst har KU haft tirsdagsmøde med et deltagerantal på 8 – 12. Næste fredag er der 

fredagscafe. Der har været en afgang på to medlemmer. Der er en sommerhustur som 

kommende arrangement, og påskefrokost om to uger. Der er anmodninger om 12.000 kr. 

hos DUF. 

 



 

c. Kasserer 

Der har ikke været bevægelser i økonomien siden sidst. Indestående er pt. 16.049 kr. Har 

lige sendt ansøgning af sted til offentlige midler fra partiet, og vi får forventeligt lige over 

100.000 kr. Penge skal bruges i indeværende år til samfundsoplysende aktiviteter. 

 

 

d. Byrådsgruppen 

Der er et opmærksomhedspunkt i forhold til, hvordan man får fanget sager på det rigtige 

tidspunkt, så vi kan debattere dem og markere os på dem. 

Ønsker input fra medlemmer og bestyrelse, evt. en referencegruppe/idegruppe. 

 

 

3. Praktik og planlægning 

a. Arrangement byrådsgruppen, 19-04-2023 

i. Agenda og politiske emner 

Der er pt. 28 tilmeldte.  

Programmet for arrangementet gennemgås, og ansvarlige sættes på. Der afsættes 

ca. 15 minutter til oplæg til hvert byrådsmedlem.  

 

ii. Mad og drikke 

Søren eller Michael henter tapas i Vejgaardhallen. Pia sørger for drikkevarer. Sofie 

undersøger, om vi kan låne service. 

 

Det aftales, at der anvendes navneskilte for alle. 

 

Sofie skriver en tekst, som vi kan sende til Nordjyske med henblik på at de vil trykke 

det enten i Nordjyske eller i onsdagsavisen. Sofie og Christian tager billeder til 

arrangementet. 

 

 

b. Strategi-dag 

 

Michael gennemgår proces for strategiarbejdet. Der afsættes to bestyrelsesmøder til 

arbejdet med strategi + en fredag aften, hvor vi også spiser sammen. De to møder bliver 

udelukkende bestyrelsesmedlemmer, hvorefter byrådsgruppen inviteres ind i arbejdet. 

 

Vi planlægger derefter med en strategidag en lørdag i efteråret. Michael sender en Doodle 

ud med forslag til dato. 

 

 

4. Diverse udvalg (fortsættelse)  

a. Nyhedsbrev 

Der er sendt nyhedsbrev ud. Målsætningen er at sende endnu et nyhedsbrev ud inden 

sommerferien. 

 

 

b. Sociale medier 

Vi ønsker mere aktivitet på FB-siden. Det kan både være indlæg fra 

bestyrelsesmedlemmerne, byrådsmedlemmerne eller deling fra partiets side. Vi tager 

nyhedsbrevets indlæg og omskriver til korte indlæg, der er mere velegnet til Sociale medier. 

Line omskriver teksterne og sender til Peter, der lægger på. 

 

Christian opretter en facebook-medlemsgruppe. 

Kommenterede [LR1]: Er det korrekt forstået? 



 

c. Aktivitetsudvalg 

Michael præsenterede ideer til at komme i gang, og bestyrelsen nikkede til oplægget 

 

 

d. Politisk udviklingsudvalg 

Intet til referat 

 

 

5. Storkredsmøde; opstillingsform næste FT-valg 

Peter gennemgik dagsordenen for mødet 

 

 

6. Politisk drøftelse  

Drøftelse af mulige emner, som vi kan profilere os på: NT og offentlig transport herunder indsatsen 

med udlevering af rejsekort med 100 kr. til nye studerende uden effektmåling, affaldssortering, 

byudvikling og infrastruktur,  

 

 

7. Eventuelt  

Intet til referat 

 

 


